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Økonomi- og Indenrigsministeriet

Folketingets Kommunaludvalg har den 31. maj 2012 stillet følgende spørgsmål 
nr. 50 (L 187) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares.

Spørgsmål nr. 50:
”Ministeren anmodes om at indhente de fornødne oplysninger hos de to berør-
te kommuner, som vil muliggøre besvarelse af spørgsmålene 30, 31, 32 og 
33.”

Svar:
Det findes principielt betænkeligt at fremskaffe og fremlægge skatteoplysnin-
ger, der vil kunne henføres til konkrete borgere.

Vedrørende selve beregningen af ejendomsskatten efter lovforslaget samt ef-
ter gældende regler henvises til lovforslagets bemærkninger samt de plancher, 
som blev uddelt ved den tekniske gennemgang af L 187 for udvalget, som 
fandt sted den 29. maj 2012.

Hertil kommer, at der i to af spørgsmålene synes at være et ønske om, at fast-
lægge en absolut grænse for, hvad der er en meget lav ejendomsskat. Dette 
er næppe muligt, men det kan slås fast, at nogle skatteydere slet ikke betaler 
ejendomsskat som følge af den gældende affattelse af § 1, stk. 4, og at det 
mere generelt er et problem, at værdien af fradrag, der føres tilbage til basis-
året, fratrækkes med for høj en værdi.

Der henvises endvidere til besvarelsen af spørgsmål nr. 46.
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